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Referat af bestyrelsesmøde den 26. august 2015 kl. 19.30 hos Kim Nyrup. 

Til stede var alle bestyrelsesmedlemmer og suppleanter. 

Dagsordenen var følgende: 

1) Opfølgning på forrige mødereferater d. 21. april 2015. 

2) Information fra formanden 

3) Økonomi 

4) Opfølgning på vej og fortove 

5) Sommerudflugt til Odense Zoo 

6) Hjemmesiden og beboerkartoteket 

7) Eventuelt 

8) Næste møde. 

Ad 1. 

De aftalte opgaver i forrige mødereferat var alle fulgt op og igangsat. 

Ad 2. 

Formanden oplyste at renoveringen af området på den tidligere legeplads mellem 

Tingskiftet og Sleppevangen nu er afsluttet med et fint resultat. Han opfordrede alle 

der bruger området, herunder de opstillede bænkeborde, til at efterlade det i god 

stand.  

Ad 3. 

Kassereren gennemgik tallene for økonomien og oplyste, at der mangler indbetaling 

af kontingent for en enkelt beboer. Vedkommende husstand rykkes nu for betaling. 

Ansvar Kim. 

Ad 4. 

Der vil primo 2016 blive foretaget en fornyet gennemgang af behovet for 

omlægning/udskiftning af fortovsfliser i vængerne. Henrik oplyste, at højre 

fortovsside af 2. vænge t.h. blandt andet ville indgå i prioriteringen. Henrik og Kim 

ansvar. 
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Den tidligere aftalte forbedring af 3 opkørsler planlægges gennemført i 

eftersommeren. Ved samme lejlighed vurderes om mindre sænkninger i vejbanen i 

vængerne medtages. Derimod udsættes vurderingen af renovering af de øvrige 8 

opkørsler - jfr. forrige mødereferat - til 2016. Henrik ansvar. 

Ad 5. 

Sommerudflugten til Odense Zoo gennemføres søndag d. 6. september. 31 voksne 

og 12 børn er tilmeldt. Søren har lavet aftalen med Zoo og tjekker arrangementet 

med kontaktpersonen en uge før.  

Vi ønsker alle deltagere en god og spændende oplevelse. 

Ad 6. 

Finn oplyste at hjemmesiden er opdateret med referater, beboerkartotek, e-mail 

adresser samt diverse links. Fotokartoteket er kommet i nye rammer med en 

forbedret billedkvalitet til følge. Beboere opfordres fortsat til at sende billeder fra 

vores område til web-masteren, som kan findes på hjemmesiden. 

Ad 7. 

Finn oplyste om en beboerhenvendelse om en defekt/blinkende gadelampe. Der er 

foretaget fejlmelding til Energi Fyn, som straks satte den på listen over 

fejlmeldinger. Den opdaterede liste kan ses af alle på Energi Fyns hjemmeside. Man 

er velkommen til selv at foretage fremtidige fejlmeldinger. 

Ad 8. 

Næste møde aftaltes til onsdag d. 20. januar 2016 kl. 19.00. Mødet afholdes hos 

Finn i nr. 71. 

Rækkefølge kommende møder: Finn, Henrik, Knud Erik, Søren M. og Kim. 

På bestyrelsens vegne. 

Finn Andreassen. 


